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VICTORIA VSC MŠMT

Ministr Bek poděkoval paralympijským sportovcům VICTORIA VSC
...15. října 2024 – Ministr školství, mládeže a tělovýchovy Mikuláš Bek se setkal s paralympijskými sportovci zařazenými ve VICTORIA Vysokoškolském
sportovním centru MŠMT, kteří úspěšně reprezentovali Českou republiku na letošních paralympijských hrách v Paříži. Vedle poděkování sportovcům pak
ministr...
msmt.cz | 15.10.2024 | URL

Basketbal

USK vítězný, jinak tři porážky
...zápasu, o dva body za ní byla její spoluhráčka Mestres a až pak nejlepší z Brňanek patnáctibodová Anežka Kopecká. Na třinácti se shodly Karolína Šotolová a
Petra Malíková. 
„Připravovaly jsme se na (Američanku Amiru) Collins, ale dnes rozhodly jiné dvě hráčky. Naším problémem byly doskoky po...
cbf.cz | 16.10.2024 | autor: Autor: | URL

Kanoistika - rychlost

Děkování i rozhovory. Prezident Pavel přijal olympioniky a paralympioniky
...kteří reprezentovali ČR na letních olympijských a paralympijských hrách v Paříži 2024. Radek Vebr, MAFRA Kanoista Josef Dostál a kanoistka Anežka
Paloudová v Míčovně Pražského hradu na setkání s prezidentem Petrem Pavlem. Radek Vebr, MAFRA Prezident Petr Pavel se v Míčovně Pražského hradu
setkal...
lidovky.cz | 15.10.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: Lidovky.cz, ČTK | URL
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Krasobruslení

Krasobruslaři Mrázkovi skončili šestí na Americké brusli, mají maximum v GP
...mistři světa z loňského roku Mrázkovi za volný tanec dostali zhruba o tři čtvrtě bodu více než před dvěma týdny při prvním letošním startu v Astaně.

O ještě větší bodový zisk je připravilo nízké hodnocení technické úrovně krokové pasáže a především jednobodová penalizace za příliš dlouhou...
denikpravda.cz | 21.10.2024 | autor: Rudolf Plíhal | URL

Beachvolejbal

Šépka se Sedlákem dosáhli v Brazílii na deváté místo
Jakub Šépka s Jiřím Sedlákem se umístili na turnaji Pro Tour kategorie Elite v Brazílii na devátém místě. V zápase o čtvrtfinále prohráli s úřadujícími mistry
Evropy Martinem Plavinšem a Kristianem Fokerotsem ve dvou setech 17:21, 18:21. Napodobili tak svůj výsledek z Ostravy, kde rovněž skončili...
sport.ceskatelevize.cz | 19.10.2024 | URL

Cyklistika

Neumanová skončila v závodu WorldTour v Číně na pátém místě
Tereza Neumanová, jezdící v barvách stáje UAE Team ADQ, obsadila ve tříetapovém závodu Kolem ostrova Čchung-ming v Číně, který patří do elitního seriálu
WorldTour, celkově páté místo. Kromě toho dojela v úvodní etapě druhá a vybojovala tak jeden z největších úspěchů své kariéry. Druhou nejlepší...
ceskysvazcyklistiky.cz | 17.10.2024 | autor: Nechte Toto Pole | URL

Triatlon

Ve finále mistrovství světa v triatlonu obsadila Zimovjanová 30. místo
...mistrovství světa dospělo do svého finále. V posledním závodě nejprestižnější série vybojovala Tereza Zimovjanová v nejtěžší možné konkurenci 30. místo.
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Skvělou sezonu korunovala ve španělském Torremolinos Francouzka Cassandre Beaugrandová – olympijská vítězka z Paříže obsadila v sobotu 19. října...
sport19.cz | 20.10.2024 | URL
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Plné znění

VICTORIA VSC MŠMT

Ministr Bek poděkoval paralympijským sportovcům VICTORIA VSC
msmt.cz | 15.10.2024 | URL

Praha 15. října 2024 – Ministr školství, mládeže a tělovýchovy Mikuláš Bek se setkal s paralympijskými sportovci zařazenými ve VICTORIA Vysokoškolském
sportovním centru MŠMT, kteří úspěšně reprezentovali Českou republiku na letošních paralympijských hrách v Paříži. Vedle poděkování sportovcům pak ministr
Bek ocenil také náročnou práci jejich trenérů a dalších členů podpůrných týmů.

„Vaše vůle a připravenost překonávat náročné překážky, vaše disciplína, radost ze života a chuť do něj, to vše je pro nás velkou inspirací. Navíc svým přístupem
k životu děláte i výborné jméno své zemi. Moc vám za reprezentaci na paralympiádě v Paříži děkuji a věřím, že to byl pro vás mimořádný zážitek,"řekl na setkání
ministr Mikuláš Bek. 
Paralympijská delegace VICTORIA VSC MŠMT do Paříže zahrnovala celkem šestnáct sportovců, kteří domů přivezli celkem osm medailí. Všichni paralympionici,
mezi nimiž byli třeba lukostřelci Tereza Brandtová, Šárka Pultar Musilová a David Drahonínský, plavci Vendula Dušková a Arnošt Petráček nebo atleti Anna
Luxová a Aleš Kisý, převzali od ministra Beka a za přítomnosti státního tajemníka Ondřeje Andryse a ředitelky sportovního centra Lenky Kovářové pamětní listy a
drobné dárky. 

Basketbal

USK vítězný, jinak tři porážky
cbf.cz | 16.10.2024 | autor: Autor: | URL

Neúspěšný večer prožily brněnské celky v ženských evropských pohárech. Proti favorizovaným soupeřkám ze Španělska a z Turecka podlehly jak v EuroCupu
doma hráčky KP TANY, tak i v Eurolize na hřišti soupeřek Žabiny. První výhru zapsal pražský USK v Eurolize, tvrdou porážku schytaly Levhartice Chomutov v
EuroCupu.

Větší šanci z brněnských týmů cítily pravděpodobně Královopolanky podpořené výhrou nad Azory minulý týden, navíc do duelu s Baxi Ferrol před solidně
zaplněnou STAREZ Arénou dobře začaly a v první čtvrtině vedly až o sedm bodů, když se dařila pestrá hra včetně střelby z dálky. Španělský celek, který si do
EuroCupu musel cestu proklestit až z kvalifikace, ale zareagoval, nenechal si Brňanky výrazněji utéct a za pomoci výborně hrající Irky Claire Melia do poločasu
dotáhl skóre a po přestávce naopak utekl do mírného vedení. 
Pak se skóre dlouho tahalo, ale Ferrol i s českou reprezentantkou Julií Pospíšilovou v sestavě stále držel těsný náskok. Ještě sedm minut před koncem byl po
trojce Kateřiny Galíčkové rozdíl jen tříbodový, když stejná hráčka skórovala tři a půl minuty před koncem, bylo to stále jen o pět, ale Brňanky pak dostaly pět
rychlých bodů od pivotky Galy Mestres a bylo prakticky rozhodnuto. V důležitých chvílích předvedl domácí tým některé zbytečné ztráty, kterých spáchaly
Královopolanky celkem sedmnáct, a to jim sebralo šanci bojovat o výhru. 
Hostující Melia byla s 21 body nejlepší střelkyně zápasu, o dva body za ní byla její spoluhráčka Mestres a až pak nejlepší z Brňanek patnáctibodová Anežka
Kopecká. Na třinácti se shodly Karolína Šotolová a Petra Malíková. 
„Připravovaly jsme se na (Američanku Amiru) Collins, ale dnes rozhodly jiné dvě hráčky. Naším problémem byly doskoky po nepovedených střelách. Pramení to z
malých výšek našich hráček, což ale není problém jen tohoto zápasu, ale našeho klubu celkově,“ řekla trenérka KP TANY Marcela Krämer. 
Žabiny zase po úvodní domácí destrukci řeckého Olympiacosu narazily na palubovce jednoho z favoritů Euroligy, tureckého Mersinu, kde prohrály 74:88. O jejich
porážce rozhodla z velké části už první čtvrtina, kdy Brňanky ztrácely po trojce francouzské reprezentantky Marine Johannes 9:27. Od té doby byly svěřenkyně
trenéra Viktora Pruši vyrovnaným soupeřem, ale výrazněji na soupeře zaútočit a ohrozit jeho poklidnou cestu k výhře nedokázaly. 
Dobře se podařilo hru rozhýbat náhradnicím Emmě Čechové a Nikole Dudášové, snad ještě lépe, než proti řeckým soupeřkám hrála Eliška Hamzová, ale turecký
celek plný hvězd z celého světa si náskok z úvodu utkání v poklidu pohlídal. Mersin trefil dvanáct trojek, Žabiny pouze šest a sama jejich výkon zpoza oblouku
dorovnala Johannes, která dala 24 bodů a byla nejlepší střelkyní utkání. O dva body méně zapsala Hamzová, která přidala i sedm doskoků, na třinácti se shodly
Petra Záplatová a Elissa Cunane. 
„Úvod jsme nezvládli, ale pak jsme hráli naprosto vyrovnaný zápas proti jednomu z aspirantů na titul. Je to důkaz toho, že jsme schopni držet krok s tak
vyspělým týmem. Vyzdvihl bych opět týmový výkon, který byl vyvážený zejména na útočné polovině,“ řekl trenér Žabin Pruša. 
„Nevstoupily jsme do duelu dobře a to rozhodlo. Nechaly jsme jim to moc lehké. Možná jsme měly velký respekt, těžko jsme se adaptovaly na jejich hru. Moc se
těším na odvetu doma, v ní určitě budeme lepší,“ zhodnotila zápas kapitánka Petra Záplatová. 
První letošní euroligovou výhru zapsal v druhém utkání a prvním na domácí palubovce pražský USK. Před na Euroligu tradičně výborně zaplněnou Královkou si
poradil s maďarským Györem 82:68. I bez opor Maite Cazorla a Teji Oblak prohrával USK jen krátce v první čtvrtině, než osmi body v řadě otočil skóre, a naopak
vyhrál úvodní hrací období o sedm bodů. Ve druhé čtvrtině se začala zahřívat španělská střelkyně María Conde a po jejích devíti bodech v řadě bylo vedení v
prvním poločase až sedmnáctibodové, než hostující hráčky zabraly a dostaly se na dostřel. 
Po přestávce ale Pražanky pokračovaly v koncentrovaném výkonu, utekly až nad dvacetibodovou hranici a žádné drama nepřipustily. USK i s nižší sestavou dobře
doskakoval a dopustil se jen třinácti ztrát. Se skvělou úspěšností Conde prostřílela ke 24 bodům, navíc přidala i deset asistencí a pět doskoků. Nizozemka Emese
Hof dodala 18 bodů. 
Pro malou lekci na palubovku jednoho z elitních týmů francouzské ligy Lyonu si dojely chomutovské Levhartice. Severočešky nenavázaly na výhru nad polským
Gorzówem z minulého týdne a padly 50:86, přesto podaly zejména v úvodních šestnácti minutách velmi sympatický výkon a byly i krátce ve vedení. Ještě čtyři a
půl minuty před poločasem snižovala Anna Rylichová na 24:27 z pohledu Levhartic, ale pak nedaly svěřenkyně Pavla Staňka do poločasu už ani bod a série
0:15 zasahující i do startu druhé půle jim zlomila vaz. Navíc domácí tým zapsal dalších třináct bodů v řadě v jiné fázi třetí čtvrtiny a dostal se do trháku, na který
nezkušené Levhartice nedokázaly reagovat. 
Duel plný chyb nabídl z obou stran celkem 47 ztrát a velké trápení z trojky, Chomutov ale navíc přidal i pouhé dvě proměněné šestky z devíti pokusů a domácí
celek byl silnější v podkošovém prostoru. Domácí hvězdou byla Francouzka Dominique Malonga, která k 21 bodům přidala i 13 doskoků, Levhartice marně
hledaly dvoucifernou střelkyni, nejlépe dopadla s devíti body Rylichová. 

Kanoistika - rychlost

Děkování i rozhovory. Prezident Pavel přijal olympioniky a paralympioniky
lidovky.cz | 15.10.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: Lidovky.cz, ČTK | URL

Prezident Petr Pavel přijal v Míčovně Pražského hradu sportovce a sportovkyně, kteří se zúčastnili letních olympijských a paralympijských her v Paříži, i jejich
trenéry a další členy realizačních týmů. Jejich vystoupení na vrcholné akci ocenil jako důstojnou reprezentaci České republiky.
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„Já se vůbec nechci pouštět do nějakého hodnocení počtu medailí, protože sami dobře víte, jak tenká hranice je mezi medailovým a nemedailovým umístěním.
Myslím si, že důležité je, že tam byla skvělá atmosféra,“ doplnil prezident, který osobně navštívil český tým na paralympiádě.

Stejně jako při podpisu olympijské přihlášky se v jednom prostoru setkali nejlepší zdraví i handicapovaní sportovci. „Cením si toho, že v této tradici pokračujeme.
Tím stíráme rozdíl mezi olympioniky a paralympioniky. I dnes se řídíme heslem, že sport je jenom jeden,“ komentoval to předseda Českého paralympijského
výboru Zdeněk Sýkora.

Po přípitku následovala neformální část programu, při které si mohli sportovci s prezidentem popovídat. Pár slov na sportovní téma s hlavou státu prohodili
beachvolejbalisté Ondřej Perušič a David Schweiner. „Vyptávali jsme se ho, jak se mu daří ve volejbale, bavili jsme se o běhání, protože to je něco, co veřejnost
zaznamenala, že pan prezident rád dělá,“ přiblížil Perušič.

Na přijetí u prezidenta nechyběl ani olympijský vítěz na kajaku Josef Dostál. „Bylo to moc fajn přivítání. S panem prezidentem jsem měl možnost si chviličku
popovídat. Pogratuloval mi k dosaženým výkonům. Dokonce i mému trenérovi Pavlu Davídkovi podepsal knihu s věnováním, takže to je moc příjemné,“
pochvaloval si.

Vedle olympioniků a paralympioniků se přijetí zúčastnili i mladí sportovci, vybraní zástupci z letošní letní olympiády dětí a mládeže, kterou hostil Jihočeský kraj.

Radek Vebr, MAFRA

FotoGallery:
Plážoví volejbalisté Ondřej Perušič (vpravo) a David Schweiner před Míčovnou Pražského hradu.
Radek Vebr, MAFRA

Prezident Petr Pavel se v Míčovně Pražského hradu setkal se sportovkyněmi a sportovci, kteří reprezentovali ČR na letních olympijských a paralympijských hrách
v Paříži 2024.
Radek Vebr, MAFRA

Kanoista Josef Dostál u Míčovny Pražského hradu.
Radek Vebr, MAFRA

Prezident Petr Pavel se v Míčovně Pražského hradu setkal se sportovkyněmi a sportovci, kteří reprezentovali ČR na letních olympijských a paralympijských hrách
v Paříži 2024.
Radek Vebr, MAFRA

Kanoista Josef Dostál a kanoistka Anežka Paloudová v Míčovně Pražského hradu na setkání s prezidentem Petrem Pavlem.
Radek Vebr, MAFRA

Prezident Petr Pavel se v Míčovně Pražského hradu setkal se sportovkyněmi a sportovci, kteří reprezentovali ČR na letních olympijských a paralympijských hrách
v Paříži 2024.
MAFRA - Radek Vebr, MAFRA

Zleva předseda Národní sportovní agentury Ondřej Šebek, předseda ČOV Jiří Kejval, prezident Petr Pavel a předseda Českého paralympijského výboru Zbyněk
Sýkora.
Radek Vebr, MAFRA

Prezident Petr Pavel s nevidomým plavcem Davidem Kratochvílem.
Radek Vebr, MAFRA

Prezident Petr Pavel přijal sportovkyně a sportovce, kteří reprezentovali ČR na letních olympijských a paralympijských hrách v Paříži 2024,
ČTK

Prezident Petr Pavel se zdraví s nevidomým plavcem Davidem Kratochvílem.
ČTK

Krasobruslení

Krasobruslaři Mrázkovi skončili šestí na Americké brusli, mají maximum v GP
denikpravda.cz | 21.10.2024 | autor: Rudolf Plíhal | URL

Juniorští mistři světa z loňského roku Mrázkovi za volný tanec dostali zhruba o tři čtvrtě bodu více než před dvěma týdny při prvním letošním startu v Astaně.

O ještě větší bodový zisk je připravilo nízké hodnocení technické úrovně krokové pasáže a především jednobodová penalizace za příliš dlouhou zvedačku. Kvůli
tomu se zařadili o pouhé čtyři setiny bodu za své americké vrstevníky Leah Nesetovou a Artema Markelova, úřadující juniorské šampiony. 
Čeští reprezentanti se ale dostali před dva lépe postavené páry z rytmického tance a po loňské osmé a sedmé příčce zaznamenali největší dosavadní úspěch v
Grand Prix. Další start v elitním seriálu je čeká za dva týdny ve francouzském Angers. 
Miura/Kihara are back on top! ? 
After a 2-year break from Grand Prix events, they've returned stronger than ever, claiming gold at Skate America! What a way to kick off their #GPFigure
campaign—absolutely flawless! ?? 
Watch the full interview https://t.co/t2UuV7bHk9 … pic.twitter.com/YPEAFnIyWW 
— ISU Figure Skating (@ISU_Figure) October 20, 2024 
„Nebudu lhát, nejsme úplně nadšení s tím, jak to dopadlo. I když upřímně, jsem spokojená s tím, jak jsme zajeli volnou jízdu. Ještě nevíme, co kde bylo špatně,
musíme to rozebrat a budeme na tom pracovat,“ řekla v tiskové zprávě Mrázková. „Myslím si, že to bylo lepší než první závod před dvěma týdny v Astaně. Takže
teď budeme pracovat, aby to ve Francii bylo zase lepší,“ dodal Mrázek. 
Úřadující vicemistři Evropy Fearová a Gibson ve volném tanci dokonali překvapení na úkor domácích favoritů Madison Chockové a Evana Batese. Britové sice ve
volném tanci na americké mistry světa téměř pět bodů ztratili, ale díky náskoku z rytmického tance o 75 setin bodu vyhráli. 
Krasobruslařská Grand Prix bude pokračovat za týden Kanadskou bruslí, kde se představí papírově aktuálně nejlepší český taneční pár Natálie a Filip
Taschlerovi. 
Muži: 
1. Malinin (USA) 290,12 
2. Aymoz (Fr.) 282,88 
3. Miura (Jap.) 278,67. 
Ženy: 
1. Higučiová 196,93 
2. Watanabeová (obě Jap.) 195,22 
3. Levitová (USA) 194,22. 
Taneční páry: 
1. Fearová, Gibson (Brit.) 206,38 
2. Chocková, Bates (USA) 205,63 
3. Smartová, Dieck (Šp.) 189,44 
6. MRÁZKOVÁ, MRÁZEK (ČR) 179,34 
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Beachvolejbal

Šépka se Sedlákem dosáhli v Brazílii na deváté místo
sport.ceskatelevize.cz | 19.10.2024 | URL

Jakub Šépka s Jiřím Sedlákem se umístili na turnaji Pro Tour kategorie Elite v Brazílii na devátém místě. V zápase o čtvrtfinále prohráli s úřadujícími mistry
Evropy Martinem Plavinšem a Kristianem Fokerotsem ve dvou setech 17:21, 18:21. Napodobili tak svůj výsledek z Ostravy, kde rovněž skončili těsně za nejlepší
osmičkou.
Čtyřiadvacetiletý Sedlák s dvaadvacetiletým Šépkou na písku v Joau Pessoa postoupili ze skupiny s jednou výhrou a dvěma porážkami, jednu utrpěli od
olympijských vítězů Davida Ahmana a Jonatana Hellviga ze Švédska. V boji o postup do play-off v pátek přehráli argentinskou dvojici Juan Bautista Amieva,
Maciel Bueno.
Dnes proti devětatřicetiletému Plavinšovi a o 20 let mladšímu Fokerotsovi drželi zpočátku až tříbodové vedení (13:10), ale od stavu 15:15 už bodovali převážně
Lotyši. Druhou sadu začali lépe osmí nasazení favorité, Šépka se Sedlákem se jim vyrovnali opět na 15. bodu. Koncovka nicméně patřila senzačním šampionům
ze srpnového ME v Haagu.
"Zpětně nás to mrzí, ačkoli s konečným devátým místem jsme spokojeni. Konec je ale takový trpký. A zároveň motivace, protože víme, že jsme mohli tento
zápas vyhrát," řekl ČTK Šépka. "Měli jsme spoustu příležitostí proti lotyšské dvojici zvítězit. V prvním setu jsme dlouho vedli, ale pak přišly nepřesnosti. Asi lehká
únava, možná to chtělo zachovat i klid," hodnotil.
Klíčové byly také Plavinšovy zkušenosti. "Na okruhu se pohybuje hodně dlouho, byl také čtvrtý na olympiádě (v Tokiu). My jsme pořád mladý pár a doufáme, že
nás toho hodně čeká. Získali jsme cenné zkušenosti," dodal.

Cyklistika

Neumanová skončila v závodu WorldTour v Číně na pátém místě
ceskysvazcyklistiky.cz | 17.10.2024 | autor: Nechte Toto Pole | URL

Tereza Neumanová, jezdící v barvách stáje UAE Team ADQ, obsadila ve tříetapovém závodu Kolem ostrova Čchung-ming v Číně, který patří do elitního seriálu
WorldTour, celkově páté místo. Kromě toho dojela v úvodní etapě druhá a vybojovala tak jeden z největších úspěchů své kariéry. Druhou nejlepší Češkou byla
celkově desátá Nela Slaníková z Dukly Praha.

Po druhém místě v první etapě finišovala Neumanová ve druhé etapě jako devátá a v závěrečném dějství projela cílem pátá. „Pódium bylo blízko, ale ne tak
docela. Když se ohlédnu za svou sezonou, jsem vděčná za tyto výsledky,“ uvedla šestadvacetiletá Neumanová na instagramu. 
Konečné pořadí: 
1. Lachová (Pol.) 8:32:24, 2. de Zoeteová +8, 3. van Rooijenová (obě Niz.) +14, …5. Neumanová +19, 10. Slaníková +25, 16. Burlová (všechny ČR) +27. 
foto facebook Terezy Neumanové 
Autor článku: Jaroslav Cícha 

Triatlon

Ve finále mistrovství světa v triatlonu obsadila Zimovjanová 30. místo
sport19.cz | 20.10.2024 | URL

Triatlonové mistrovství světa dospělo do svého finále. V posledním závodě nejprestižnější série vybojovala Tereza Zimovjanová v nejtěžší možné konkurenci
30. místo.

Skvělou sezonu korunovala ve španělském Torremolinos Francouzka Cassandre Beaugrandová – olympijská vítězka z Paříže obsadila v sobotu 19. října první
místo a zajistila si tak titul mistryně světa. V neděli budou závodit muži. 
Jediná česká účastnice dnešního závodu si přála v Torremolinos atakovat své dosud nejlepší umístění v seriálu WTCS, kterým je 19. místo z Montrealu v roce
2021. V uplynulých třech sezonách se jí ovšem nepovedlo ani jednou proniknout do nejlepší čtyřicítky. „ Sice jsem se nedostala do dvacítky, ale ani třicítka není
špatná. Je to moje nejlepší umístění v seriálu mistrovství světa po třech letech. Jsem ráda, že jsem celou dobu byla v závodě, “ vzkázala spokojeně ze Španělska.
Po plavecké části ve Středozemním moři vbíhala Zimovjanová do depa na 28. pozici. Po 1500 metrech plavání ztrácela na nejlepší plavkyně 46 vteřin. „ Při
plavání byly velké vlny, ale docela se mi to povedlo,“ řekla. 
Při 40km cyklistické části na technické trati plné zatáček se jí společně s dalšími závodnicemi podařilo rychle dostihnout druhou skupinu, pracovala tak v balíku
na 13. až 31. místě, který si přivezl do druhého depa ztrátu minutu a půl. „ Moc jsme na kole nespolupracovaly, ale ono to ani nešlo. Jak tam bylo hodně
zatáček, nedalo se příliš střídat. I tak ale bylo to kolo poměrně intenzivní, což bylo znát na běhu. První polovina byla lepší, ve druhé půlce už to nebylo ono.
Stejně jsem ale spokojená. Myslím, že je to krok správným směrem,“ dodala Zimovjanová, která už zítra zamíří do Jižní Koreji, kde ji o víkendu čeká závod
Světového poháru. 
Stupně vítězů z dnešního závodu se shodovaly s konečným pořadím mistrovství světa. Zlato patří Francouzce Cassandře Beaugrandové, stříbro Britce Beth
Potterové a bronz další Francouzce Emmě Lombardiové. 
V přechozích dnech závodili v Torremolinos junioři a závodníci do 23 let. Nechyběli mezi nimi také čtyři Češi, o jejichž výkonech si můžete 
Výsledky 
Finálový závod mistrovství světa, Torremolinos (Španělsko), 19. října 2024 
Ženy: 1. Cassandre Beaugrandová (Fr.) 1:56:44, 2. Beth Potterová (V. Brit.) 1:57:22, 3. Emma Lombardiová (Fr.) 1:57:34 … 30. Tereza Zimovjanová 2:01:41
Kompletní výsledky 
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